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Interpelacja dotycząca potrzeby 

Lublin, dn. 11.01.2023 r. 

Szanowny Pan 

Dr Krzysztof Żuk 

Prezydent Miasta Lublin 

za pośrednictwem 

Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

zaangażowania lubelskiej branży 

gastronomicznej w organizację Europejskiej Stolicy Młodzieży 

W związku z pełnieniem w tym roku przez Miasto Lublin zaszczytnej funkcji Europejskiej 

Stolicy Młodzieży 2023 roku zwracam się z prośbą o wkomponowanie w zakres działań 

organizacyjnych lokalnej branży gastronomicznej. Nie mam wątpliwości, że to właśnie lubelscy 

restauratorzy powinni stanowić istotny filar tego wydarzania, wspierający organizatora także w 

zakresie wizerunkowym. W mojej ocenie przedstawiciele branży gastronomicznej będą gwarancją 

promocji kulinarnej strony imprezy, wzbogaconej dodatkowo o program kulturalno-artystyczny. 

W związku z powyższym, zasadnym rozwiązaniem byłoby zorganizowanie spotkania z 

przedstawicielami branży gastronomicznej, w zakresie wypracowania wspólnego programu działań 

w przedmiotowej sprawie. 

Proszę o priorytetowe zajęcie się przedstawioną przeze mnie kwestią. 

Z wyrazami szacunku 
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